
Jaarverslag Dorpsraad 2024 

Het afgelopen jaar is Ysselsteyn weer volop in beweging geweest. Tijd om de balans op te maken. 

Van november 2023 tot 2024 heeft de Dorpsraad haar taak en functie uitgevoerd conform de 

statuten van de stichting dorpsraad Ysselsteyn.  

Kort samengevat: Het Dorpsforum (DF) bepaalt het beleid voor de activiteiten in en om het dorp die 

draagvlak bij de bewoners vereisen. De Dorpsraad vormt het dagelijks bestuur dat dit beleid uitvoert. 

Daarbij wordt de Dorpsraad ondersteund door commissies en werkgroepen. Daarnaast is de 

Dorpsraad aanspreekpunt voor organisaties en personen binnen en buiten ons dorp. Het scherpe 

onderscheid tussen de verantwoordelijkheden van DF en DR en de commissies blijft een continue 

leerproces. Daarin houden wij elkaar scherp met een grondtoon van onderling vertrouwen. 

 

Samenstelling Dorpsraad 

Na de vele wisselingen in de voorbijgaande jaren, zijn wij nu in iets rustig vaarwater beland.  

Ania Brzeczak heeft gekozen om meer tijd vrij te maken voor haar familie en heeft haar functie in 

februari 2024 neergelegd.  

Na jaren onderdeel te zijn geweest van het presidium, heeft Willie Koonings de overstap gemaakt 

naar de Dorpsraad en neemt hierbij werkgroep Wonen onder zijn hoede.  

Sandra Claessens maakt sinds 2020 onderdeel uit van de Dorpsraad als secretaris. In maart 2023 

heeft Martijn Arts zijn rol als voorzitter van de Dorpsraad neergelegd en heeft Sandra als interim 

voorzitter geacteerd. In mei 2024 heeft ze besloten om definitief als voorzitter aan te treden en op 

zoek te gaan naar een nieuwe secretaris. Een zoektocht die nog steeds actueel is.  

Ook het afgelopen jaar merken wij dat Ysselsteyn volop in beweging is. Er wordt hard gewerkt aan de 

verschillende initiatieven door de verschillende werkgroepen en er zijn weer grote stappen gemaakt 

met het realiseren van het Dorpshuus en de nieuwe Jera. Al deze ontwikkelingen vragen veel van de 

dorpsraad, maar zorgen ook voor nieuwe kansen.  

De huidige leden van de Dorpsraad op 13 november 2024 

Sandra Claessens Voorzitter/Secretariaat Dorpsraad Ysselsteyn 

Jeffrey Janssen: Penningmeester Dorpsraad Ysselsteyn  

Jan Ewals: Lid Dorpsraad 

Thijs Derikx: Lid Dorpsraad 

Willie Koonings: Lid Dorpsraad 

Lucienne Janssen: Notuliste Dorpsraad  

Matt van den Beuken: Contactpersoon van Gemeente Venray 

 

Dorpsforum/Presidium 

In de 2023 zijn de nieuwe leden van het dorpsforum geïnstalleerd. Het presidium heeft te kennen 

gegeven om hun taken te willen overdagen aan een nieuw presidium. 2024 heeft in teken gestaan 

van het benaderen van mogelijke nieuwe kandidaten. En die zijn gevonden: Bram Jeurissen en Mart 

Thijssen hebben zich aangemeld om het dorpsforum in goede banen te gaan leiden. Mart zal de rol 

van voorzitter op zich nemen en Bram neemt de taak van secretaris op zich. Ze werden het afgelopen 

jaar door de oude presidiumleden bijgestaan om te zorgen voor een soepele overgang.  

  



Vergaderingen van november 2023 tot november 2024 

DR-vergaderingen: 10 

DRO-vergaderingen: 6 

Dorpsforum: 2 

 

Activiteiten van november 2023  tot november 2024 

November 2023 

• Wijkagent Frank van der Heijden stelt zich voor tijdens het forum en geeft aan hoe het staat 

met de veiligheid t.a.v. inbraken, diefstal en verkeersongevallen in Ysselsteyn. Een 

verontrustende ontwikkeling is digitale fraude. Mocht je een verdachte situatie zien is het 

verzoek om dit te melden bij de wijkagent.   

• Stichting Wensbus Ysselsteyn is gestart met de zoektocht naar een elektrisch Wensbus en zijn 

met Tennisvereniging in overleg voor het plaatsen van een laadpaal. In het dorpsforum 

dienen ze een verzoek in voor het maken van een investering ten behoeve van de nieuwe 

Wensbus. Hier wordt unaniem mee ingestemd door het forum.  

• De Dorpsraad geeft tijdens het dorpsforum een update over de ontwikkelingen rondom het 

dorpspodium. Na problemen met elektriciteit is vraag opgekomen hoe in de toekomst verder 

te gaan? Na veel overleg met de Gemeente is een akte van recht van opstal voor het 

dorpspodium opgesteld. De jaarlijkse kosten zullen voor de rekening van de Dorpsraad zijn. 

Verzoek wordt ingediend om dit via de leefbaarheidsgelden te laten verlopen. Middels 

acclamatie wordt hiervoor akkoord gegeven. 

• Willy Hubers en Emmelie Claessens beiden lid van de Gemeenteraad  geven tijdens het 

dorpsforum uitleg over het reilen en zeilen van de gemeenteraad.  

• Jera subsidie is goedgekeurd op de MUIP en gaat van start met het aanvragen van de 

omgevingsvergunning. In 2024 zal er gestart worden met de sloop van de oude Jera. 

• Dorpshuus: Plan is inhoudelijk door ambtenaren beoordeeld en wordt nu voorgelegd aan  

de toetsingscommissie. Het doel is om op de muip in 2024 te komen. 

December 2023 

• Werkgroep Vliegveld de peel roept mensen om een zienwijze in te dienen, die mag zowel 

positief als negatief van aard zijn. 

Januari 2024 

• Stichting Wensbus Ysselsteyn gaat samenwerken met vakgarage Middenpeel.  

• YNB start het jaar met klein positief saldo. 2023 heeft in het teken gestaan om financieel 

gezond te worden. Abonnementskosten zullen opnieuw verhoogd worden om financieel 

gezond te blijven.  

Februari 2024 

• Werkgroep Wonen gaat van start. 

• Er wordt gestart met de sloop van de Jera. 

• Stichting Wensbus heeft gekozen voor de Ford E Transit als nieuwe vervoermiddel en zal 

waarschijnlijk in juni klaar zijn. 

• Dorpsraad gaat onderzoeken wat de mogelijkheden zijn om de kermis terug op het 

Lovinckplein te krijgen 

• Campagne Glow in the dark gaat van start. 

• Ania Brzeczak neemt afscheid bij de dorpsraad. 

 

 

 



Maart 2024 

• Project Dopheide in verbinding gaat van start en gaat uiteindelijk door als een burger 

initiatief.  

• In samenwerking met de redactieraad van het YNB wordt er gekeken naar een nieuwe printer 

voor het printen van het YNB. 

• Dorpshuus: Beoordelingscommissie van Gemeente Venray komt op bezoek in Ysselsteyn 

April 2024 

• Werkgroep MOY brengt een enquête uit om de  behoefte van 65+ in kaart te brengen. 

• Werkgroep Moy heeft in samenwerking met SVY twee informatieavonden georganiseerd: 

Hoe deal jij ermee? Een informatieavond over alcohol en drugs. Beide avonden werden goed 

bezocht. 

Mei 2024 

• Sjoerd Ewals, Erwin Janssen, Willie Koonings nemen afscheid van het presidium, maar blijven 

lid  van het dorpsforum. 

• Mart Thijssen en Bram Jeurissen stellen zich voor als nieuwe Presidium. Mart Thijssen zal de 

rol van voorzitter op zich nemen en Bram Jeurissen de rol als secretaris. Ze blijven actief 

zoeken naar een 3de lid van het Presidium. 

• Sandra Claessens is door DR voorgedragen als voorzitter (was interim). Daarnaast treedt 

Willie Koonings toe tot de Dorpsraad. Bij acclamatie worden beide benoemingen goed 

gekeurd. 

• Werkgroep Dorpshuus gaat de samenwerking aan met Jos Gerritsen om te kijken op welke 

subsidies ze aanspraak kunnen maken. 

• Jera presenteert de planning voor de realisatie van het nieuwe gebouw tijdens het forum. Het 

doel is volgend jaar carnaval te vieren in de Jera. 

• Welkomstcomité organiseert een middag voor de nieuwe inwoners van Ysselsteyn. 

Juni 2024 

• Er is gestart met de sloop van de Jera. 

• Jera on air viert haar jubilieum jaar(30ste editie) met een record aantal bezoekers. In 

samenwerking met stichting Wensbus Ysselsteyn krijgen ook de ouderen van ons dorp de 

mogelijkheid om het festival te bezoeken 

• Gemeente venray heeft het onderzoek afgerond m.b.t. verkeersveiligheid en zullen november 

de knelpunten kenbaar maken.  

Juli 2024 

• Dorpshuus: Gemeente Venray ziet nog een te groot risico bij het hoofdstuk: “onvoorzien” en 

willen meer duidelijkheid over de bewerkstelling van de  installatie. Hiervoor wordt een 

bedrag beschikbaar gesteld om de installatie verder te calculeren en het bestek in kaart te 

brengen. Het plan komt niet op de MUIP van september. 

Augustus 2024 

• De nieuwe elektrische  Wensbus wordt op 3 augustus gepresenteerd. Loco burgermeester 

van Daal is aanwezig voor de officiële sleuteloverdracht. 

September 2024 

• Iris Claessens wordt de nieuwe voorzitter van werkgroep MOY 

• Er is gestart met de bouw van de nieuwe Jera: Ze hopen de ruwbouw klaar te hebben voor de 

kerst. 

• De Elektrische Wensbus wordt voor het eerst in gebruik genomen 

Oktober 2024 



• Werkgroep wonen heeft een bijeenkomst georganiseerd om met inwoners van het dorp  in 

gesprek te gaan over de behoefte en belemmeringen van het wonen/bouwen in het dorp. 

Zowel projectontwikkelaars als mensen met woonbehoeften in alle soorten en leeftijden 

werden uitgenodigd. De uitkomsten van de avond worden gepresenteerd tijdens het forum in 

november 

 

Dorpontwikkelingsplan  

In 2025 zullen we een start gaan maken aan een nieuwe cyclus van het dorpontwikkelingsplan. Het 

dorpontwikkelingsplan is een visiedocument, vastgesteld door het dorp, voor de komende vijf jaar. 

Deze ‘kapstok’ omvat een uiteenzetting over de kansen, bedreigingen, sterktes en zwaktes van het  

dorp. Het geeft richting voor de toekomst. Er wordt gewerkt met een viertal Thema’s: 

1. Zorg: Werkgroep Moy is ondertussen een welbekende naam in Ysselsteyn. De 

dorpsondersteuner, het welkomstcomité en de taalcursussen zijn mooie voorbeelden van de 

successen binnen dit thema.  

2. Verkeer:  Het afgelopen jaar heeft met name in het teken gestaan van het vaststellen van de 

verschillende knelpunten in Ysselsteyn.  Aan het einde van de 2024 zal Gemeente Venray met 

een rapport komen over deze knelpunten in Ysselsteyn 

3. Wonen/economie: In 2024 is de werkgroep wonen van start gegaan en is de   

brainstormsessie geweest. Er is besloten om de verschillende speerpunten (zoals bijv. de 

invulling van het buitengebied) van het thema economie mee te nemen in deze werkgroep.  

 

Commissies en werkgroepen 

De werkgroepen worden gezien als het verlengstuk van de dorpsraad op bepaalde Thema’s. 

Hieronder tref je een actuele lijst van de actieve werkgroepen in november 2024.  

Werkgroep Contactpersoon Werkgroep Contactpersoon Dorpsraad 

Leefbaarheidsgelden Cor van Empel: 
famvanempel@hotmail.com 

Jeffrey Janssen 

Week van de Goede Doelen Rob Janssen: 
janssen.vullings@gmail.com 

Jeffrey Janssen 

Moy: 
 
Welkomstcomité 
Taalcursus 
Dorpsondersteuner 

Iris Claessens: 
moysselsteyn@outlook.com 
 

Sandra Claessens 

YNB Ien Jacobs: ynb@live.nl Jan Ewals, Jeffrey Janssen 

RAP Eric Michels Sandra Claessens 

Verkeer Paul Jacobs Thijs Derikx 

Vliegveld Pieter Hermans: 
werkgroepdepeel@outlook.com 

Thijs Derikx 

Wensbus Sandra Claessens: 
wensbusysselsteyn@outlook.com 

Sandra Claessens 

Ysselsteyn Kermis Rik Rongen: 
rik_rongen@hotmail.com 

Sandra Claessens en Jan 
Ewals 

IBOR Henk Koonings Sandra Claessens 

4 en 5 comité Ruud Janssen  

Werkgroep Wonen Linda bouwman Willie Koonings 

Overig   
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DRO secretaris@drovenray.nl Sandra Claessens 

Wijkagent Frank van der Heijden Sandra Claessens 

Presidium Forum Mart Thijssen en Bram jeurissen: 
Forumysselteyn@outlook.com  

Sandra Claessens 

Commissie Bonbruck Mark Romme: 
bonbruck@gmail.com 

Secretaris 

Historisch Ysselsteyn Lei potten: lpotte@gmail.com  

Dorpspodium Toon Jenniskens: 
ajenniskens@planet.nl 

Jan Ewals 

Verkeersregelaars Sieb Nijssen, Toon Jenniskens en 
Bert van veghel 

Secretaris 

Glasweb Martin Houben: 
martin@houbensteyngroup.nl 

Secretaris 

Toeristisch platform Bert van Veghel Secretaris 

 

DRO 

Het Dorpsradenoverleg vergadert elke 2 maanden, in Heide. De Dorpsraad probeert bij elke  

bijeenkomst aanwezig te zijn, dit mag met twee mensen, waaronder bij voorkeur de voorzitter  

van de Dorpsraad.  

Dit Dorpsradenoverleg is vooral belangrijk om informatie te verkrijgen over wat er speelt voor de  

dorpen en daarnaast om ondersteuning te krijgen voor zaken die voor Ysselsteyn van belang zijn en  

die wellicht ook andere dorpen aangaat. Sinds 2 jaar werkt de DRO met verschillende thema’s.  

De Thema’s zijn:  

• Kerkenvisie  

• Kermis  

• Wonen/ arbeidsmigranten  

• Zorg  

• Leefbaarheid 

• Mobiliteit  

• Energietransitie 

Het afgelopen jaar is met name aandacht geweest voor: 

• Het introduceren van de dorpsondersteuner in de verschillende dorpen,  

• Welke nieuwe invulling kan er gegeven worden aan de kerk 

• Het opzetten van werkgroep wonen,  

Elk jaar wordt er een bindingsdag georganiseerd. Deze keer waren wij te gast in Oirlo. Het was een 

geslaagde dag met een mooie opkomst.  

 

Ten slotte: 

Het jaarplan voor het jaar 2025 zal in december 2024 gevormd worden en zal op een later tijdstip 

worden gecommuniceerd.  

We kijken terug op een succesvol jaar, met mooie ontwikkelingen en prachtige evenementen die de 

saamhorigheid versterken.  

Wij blijven actief zoeken naar uitbreiding van de Dorpsraad en 3de lid voor het Presidium, maar voor 

nu zijn wij trots als wij kijken naar wat er nu staat als breed en actief draagvlak van ons dorp. Daar 

hebben wij aan bijgedragen, samen met de forumleden en de vele commissies en werkgroepen.  

 

Namens de Dorpsraad,  

Sandra Claessens 
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Voorzitter Dorpsraad Ysselsteyn 


